
Protokół XVIII

sesji Rady Miejskiej w Nysie obytej w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Nysie  w dniu 30  marca  2016  roku   w godzinach 1200  -      1845

Przewodniczący Rady Paweł Nakonieczny o godzinie 1200 otworzył XVIII
sesję Rady Miejskiej w Nysie. Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji bierze
udział 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 23 osoby
stanowi ąuorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista

obecności radnych stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.

Sesja rozpoczęła się od hymnu państwowego.
Przewodniczący Rady Paweł Nakonieczny przywitał przybyłych na dzisiejszą sesję
Przewodniczącego Rady Powiatu M.Aranowicza, burmistrza Nysy Kordiana

Kolbiarza, jego zastępców oraz sołtysów, (lista obecności sołtysów stanowi załącznik
nr  44  do  niniejszego protokołu), prezesów spółek gminnych, dyrektorów,
1kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Nysa, naczelników i kierowników

wydziałów Urzędu Miejskiego.
Po czym zaproponował w związku ze złożonym wnioskiem przez burmistrza

zmianę w porządku obrad poprzez zdjęcie z porządku obrad punktu 13.6
dotyczącego  podjęcia  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Planu Gospodarki

Niskoemisyjnej dla Gminy Nysa
Wniosek burmistrza w sprawie zdjęcia tego punktu z porządku obrad stanowi

załącznik nr 1
Przewodniczący poddał pod głosowanie zdjęcie tego punktu z porządku obrad.

Stwierdził, że projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad 15 głosami „za" przy

2głosach wstrzymujących się.
Radna D.Pasieka prosiła o podanie przyczyn wycofania tego projektu uchwały.
Zastępca burmistrza M.Rymarz odpowiedział, że powodem przedstawienia tego
wniosku są pewne zmiany które są wprowadzane  wymagają szerszej konsultacji
z  zewnętrznymi ekspertami dlatego uznał,   że  na  ta  sesję po konsultacji

z naczelnikiem Bukata, który stwierdził, że w tym najbliższym miesiącu nie będzie
żadnych naborów na które ten program jest  wymagany poprosił o zdjęcie tego

programu, żeby jeszcze przez miesiąc go dopracować aby mieć pewność, że ten
dokument który zostanie uchwalony na sesji będzie podstawą do tego, żeby
skutecznie ubiegać się o środki europejskie. Podkreślił, że będzie to będzie jeden

z pierwszych z planów Gospodarki Niskoemisyjnej uchwalony w województwie.
Ponadto Przewodniczący poddał  pod głosowanie wprowadzenie do porządku

dzisiejszej sesji jako:
Punkt  13.17 projekt   uchwały  w sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego obejmującego część wsi Głębinów.
Stwierdził, że projekt uchwały przyjęty został do porządku obrad jednogłośnie

(17 głosów „za").
Punkt 13.18 projekt  uchwały w sprawie rozstrzygnięcia wniesionego przez
Stowarzyszenie „Ad Astra" w Nysie wezwania do usunięcia naruszenia prawa
uchwałą Nr XVII/240/16 Rady Miejskiej w Nysie z dnia 1 marca 2016r. w sprawie

opłat}' targowej (17 głosów „za").
Stwierdził, że projekt uchwały przyjęty został do porządku obrad jednogłośnie.



O godzinie 12:12 na salę obrad wszedł radny P.Szyra w związku z czym w sesji

bierze udziat 18 radnych.

Punkt 13.19 projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia wniesionego przez
wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr

XVII/235/ló Rady Miejskiej w Nysie z dnia 1 marca 2016r. w sprawie rozpatrzenia
skargina działalność Burmistrza Nysy.
Stwierdził, że projekt uchwały przyjęty został do porządku obrad jednogłośnie
(18 głosów „za").
Punkt 13.20 projekt uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę

na uchwałę nr XVI/226/16 Rady Miejskiej w Nysie z dnia 21 stycznia
2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargina działalność Ośrodka

Pomocy Społecznej w Nysie oraz na uchwalę nr XVII/233/16 Rady Miejskiej
w Nysie z dnia 1 marca 2016 roku w sprawie rozstrzygnięcia wniesionego przez

wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr

XVI/226/16 Rady Miejskiej  w Nysie z dnia 21 stycznia 2016 r. w sprawie
rozpatrzenia skargina działalność Ośrodka Pomocy Społecznej

w Nysie.
Stwierdził, że projekt uchwały przyjęty został do porządku obrad jednogłośnie
(18 głosów „za").

Wobec powyższego porządek XVIII sesji   Rady Miejskiej   przedstawiał   się
następująco:

1.Sprawy organizacyjne:
a)otwarcie sesji i stwierdzenie quorum,

b)przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej,
c)informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nysy,
d)informacja z działalności Przewodniczącego Rady i jego zastępców.

2.Interpelacje radnych.
3.Wnioski radnych.
4.Oświadczenia radnych.
5.Informacja Burmistrza Nysy w sprawie zagospodarowania terenów po FSD.
6.Informacja Burmistrza Nysy z przebiegu likwidacji zakładów budżetowych:

Targowiska Miejskiego w Nysie i Nyskiego Ośrodka Rekreacji.
7.Informacja o funkcjonowaniu ustawy o gospodarce odpadami.
8.Informacja zbiorcza  o  wysokości  należności  umorzonych w okresie

od 1.01 2015r. do 31.12.2015r.
9.Sprawozdanie z realizacji w roku 2015 Gminnego Programu Przeciwdziałania

Narkomanii na terenie Gminy Nysa na lata 2012-2016.
10.Sprawozdanie za 2015 rok z realizacji działań podjętych w ramach Programu

Promocji Zdrowia Psychicznego dla Gminy Nysa na lata 2012-2015.
11.Sprawozdanie z realizacji  w 2015 roku Gminnego Programu Wspierania

Rodziny oraz rodzin zastępczych spokrewnionych na lata 2015-2017.

przerwa: 20 minut



12.Strategie Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020

1)przedstawienie dokumentów,

2)dyskusja,
3)podjęcie uchwal w sprawach:

a)uchwalenia Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo

Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku,
b)uchwalenia Strategii Rynku Pracy Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo

Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku,
c)uchwalenia Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru Funkcjonalnego

Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku,
d)uchwalenia Strategii Rozwoju Transportu Obszaru Funkcjonalnego

Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku,
13.Podjęcie uchwał w sprawach:

1)odwołania członka Komisji  Kultury i Kultury Fizycznej  Rady Miejskiej
w Nysie,

2)uzupełnienia składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów

Rady Miejskiej w Nysie,
3)uzupełnienia składu osobowego Komisji Kultury i Kultury Fizycznej Rady

Miejskiej w Nysie,
4)zmiany Statutu Gminy Nysa,
5)przyjęcia  przez  Gminę  Nysa  Koncepcji    zintegrowanego  transportu

publicznego dla Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020,

6)połączenia spółek: Nyskiego Ośrodka  Rekreacji   Spółki z  ograniczoną
odpowiedzialnością z siedzibą w Nysie z Nyskim Zarządem Nieruchomości
Spółką z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Nysie oraz określenia

sposobu ich połączenia,

7)przygotowania projektu uchwały Rady Miejskiej w Nysie ustalającej zasady
i warunki sytuowania obiektów malej  architektury, tablic reklamowych
i  urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów

jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być
wykonane.

przerwa: 10 minut

8)określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nysa na 2016 rok,

9)nieodpłatnego nabycia przez Gminę Nysa od Przedsiębiorstwa Gospodarki
Komunalnej   „EKOM" spółka  z  o. o. z/s w Nysie, prawa własności

nieruchomości położonej w Domaszkowicach,
10)wprowadzenia opłaty prolongacyjnej,
11)zmiany uchwały Nr XXVI/434/2012 Rady Miejskiej w Nysie z dnia

28 listopada 2012r. w sprawie zasad udzielania stypendium dła uczniów,

12)zmiany uchwały Nr XVH/239/16 Rady Miejskiej w Nysie z dnia
1 marca 2016 roku w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Nysa
świadczenia pieniężnego - „bonu wychowawczego",



Adl"b"
Radni nie zgłaszali uwag do protokołu XVII sesji .

Protokół XVII sesji Rady Miejskiej przyjęty został jednogłośnie.

Ad l"c"

Do informacji z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nysy nie było pytań stanowi

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
Burmistrz K. Kolbiarz poinformował, że był w Warszawie i odebrał przyznane
miastu Nysa odznaczenie "Tulipan Narodowego Dnia Życia 2016".Powiedział, że jest

to głównie nagroda za wspieranie polityki prorodzinnej w naszym mieście w naszej
gminie. Podziękował za wspólna prace na rzecz polityki prorodzinnej. Dodał, że
jeszcze w tym roku czeka nas wprowadzenie Karty dużej rodziny natomiast
w przyszłym roku będzie zorganizowany zjazd dużych rodzin i Nysa będzie gościła

duże rodziny z całego kraju.

13)zmiany  uchwały Nr  XIV/181/15 Rady Miejskiej   w Nysie  z  dnia
26 listopada 2015 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Nysa na rok 2016,
14)zmiany budżetu Gminy Nysa na 2016 rok,
15)zmiany budżetu Gminy Nysa na 2016 rok w zakresie podziału wolnych

środków z 2015 roku,
16)zmiany uchwały Nr  Wl/231/16 Rady  Miejskiej    w Nysie  z  dnia

21 stycznia 2016r, w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej

na lata 2016 - 2029,
17)uchwalenia   miejscowego   planu  zagospodarowania   przestrzennego

obejmującego część wsi Gfębinów,
18)rozstrzygnięcia wniesionego przez Stowarzyszenie „Ad Astra" w Nysie

wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwalą Nr XVII/240/16 Rady
Miejskiej w Nysie z dnia 1 marca 2016r. w sprawie opłaty targowej,

19)rozstrzygnięcia wniesionego przezwezwania do

usunięcia naruszenia prawa uchwalą Nr XVII/235/16 Rady Miejskiej w Nysie
z dnia 1 marca 2016r. w sprawie rozpatrzenia skargi

na działalność Burmistrza Nysy,
20)udzielenia odpowiedzi na skargęna uchwałę nr

XVI/226/16 Rady Miejskiej w Nysie z dnia 21 stycznia 2016 r. w sprawie
rozpatrzenia skargi                  na działalność Ośrodka Pomocy

Społecznej w Nysie oraz na uchwałę nr XVII/233/16 Rady Miejskiej w Nysie
z. dnia 1 marca 2016 roku w sprawie rozstrzygnięcia wniesionego przez

wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr

XVl/226/16 Rady Miejskiej w Nysie z dnia 21 stycznia 2016 r. w sprawie
rozpatrzenia skargina działalność Ośrodka Pomocy

Społecznej w Nysie.
14.Sprawy różne, wolne wnioski.
15.Zakończenie obrad.



Ad l„d"
informacja z działalności Przewodniczącego Rady i jego zastępców.
Przewodniczący Rady P. Nakonicczny poinformował, że brał udział w sesji Rady
Seniorów. Rada Seniorów bardzo aktywnie pracuje, ma dużo pomysłów. Na ostatniej
sesji dokonali podziału środków, pomiędzy organizacje seniorskie działające na
terenie miasta Nysy. Środki te przeznaczył Starosta Nyski. Po sesji Rady Seniorów

były również wypowiedzi burmistrza, ż.e również będzie takie samo wsparcie ze

strony miasta.

Ad 2.
Interpelacje radnych.
Radny M. Wajda złożył interpelację w sprawach:

1)czy po nominacji  prof.  Przemysława Malinowskiego na funkcję Rektora

Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Nysie doszło do spotkania ws.

współpracy z Gminą?
2)Jakie są najważniejsze plany na najbliższe lata? Czy precyzuje je jakiś

dokument, określający wzajemne zobowiązania oraz pola do współpracy?
3)Czy w pozyskiwanie inwestorów na tereny inwestycyjne będące w posiadaniu

Gminy angażowane jest Biuro Współpracy z Zagranicą?
4)Jaką po budowie hali przy ulicy Sudeckiej rolę będzie pełniła hala przy ulicy

Głuchołaskiej? Czy Gmina w jakikolwiek sposób będzie chciała wykorzystać
zasoby PWSZ?

Interpelacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Radny P. Woitasik w związku z odpowiedzią na wniosek radnych Ligi Nyskiej,
dotyczących wprowadzenia przez Gminę Nysa bonu edukacyjnego w wysokości

1000 zł z przeznaczeniem na wyprawkę szkolną dla każdego 6-latka, który pójdzie
do szkoły w nadchodzącym roku szkolnym proszę o odpowiedź:

1)Czy w szkolnych oddziałach przedszkolnych będą zapewnione takie same
warunki w przedszkolach, tj. czy zapewniona będzie opieka na dziećmi

również w dni ferii szkolnych, świątecznych, wakacji itp.
2)Jak Gmina zamierza zachęcić rodziców 6- latków, żeby oddali do oddziałów

przedszkolnych w sytuacji,   kiedy przerwa  bożonarodzeniowa trwała

w szkołach podstawowych trzy tygodnie, ferie dwa tygodnie?
3)Czy wykonano analizę finansową zgłoszonego przez grupę radnych wniosku?

Jeśli tak, to proszę o podanie wyliczeń kosztów tej propozycji.
Wniosek radnego stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Ad 3
Wnioski radnych.
Radna D. Pasieka złożyła wniosek w sprawie wystąpienia do Pana Starosty
o przeprowadzenie remontu ulicy Mariackiej.
Treść wniosku stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Radny M. Wajda - złożył wniosek w sprawie realizacji zadania w SP Nr 3.
Treść wniosku stanowi załącznik nr 6 do protokołu



Radna l.Trytko-Warczak złożyła wniosek o powołanie niezależnego zespołu

eksperckiego, który oceni jaki wpływ będzie mieć planowana inwestycja w rejonie

ulic Wolności-Kolejowa-Bema-Piastowskiej.
Treść wniosku stanowi załącznik nr 7 do protokołu

Radny S. Czcpiel złożył wniosek w sprawie wykonania remontu dróg na osiedlach

nowo wybudowanych w Niwnicy.
Treść wniosku stanowi załącznik nr 8 do protokołu

Radny S. Czepiel złożył wniosek w sprawie wybudowania parkingu w Niwnicy przy

drodze na cmentarz.

Treść wniosku stanowi załącznik nr 9 do protokołu

Radny D. Bednarz złożył wniosek w sprawie wykarczowania nieużytków w obrębie

ulic Pułaskiego, Unii Lubelskiej, Pomorskiej.
Treść wniosku stanowi załącznik nr 10 do protokołu

Ad 4.
Oświadczenia radnych.
Wiceprzewodniczący Rady M. Wajda podziękował burmistrzowi, Panu
A. Zelentowi, Panu W. Zwardoniowi i wszystkim osobom które były zaangażowane

w przyjęcie kłubu Stal Nysa przez miasto.

Radny G. Samborski w związku z przejęciem przez gminę I ligowego Klubu
Siatkarskiego poprosił o przesłanie informacji mailowo dotyczących planów
i zamierzeń tego klubu. Jaka jest wizja prowadzenia klubu w związku z też

budowana halą sportową w Nysie.

Przewodniczący Rady P. Nakonieczny wraz z burmistrzem Nysy K. Kolbiarzem

wręczyli dyplom nyskiemu przedsiębiorcyza
otrzymanie prestiżowej nagrody Lidera Polskiego Biznesu, przyznanej przez

Business Center Club w Warszawie.

Ad 5.
Prezentację dotyczącą  zagospodarowania terenów po FSD przedstawił Naczelnik

Wydział Rozwoju Gospodarczego Jacek Krzysztoń.
Prezentacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu.
Radny P. Wojtasik powiedział, że radni zobaczyli prezentację planów i tego co

chcielibyśmy aby tam powstało natomiast nie widzi informacji na temat zagrożeń
związanych z tym planem a w szczególności tego ile wydatny na uzbrojenie tego
terenu ,czy nie bierzemy tego pod uwagę bo nie widział w tym wariancie budowy
dróg na tym terenie , nie widział kosztów uzbrojenia tego terenu w sieci a także nie
widział wyceny podziału geodezyjnego. Powiedział, że chciałby poznać koszty tego

przedsięwzięcia i ewentualnie w jakich latach będziemy realizować a myśli
o budowie dróg, czy uzbrojeniu tego terenu bo chyba wszystkiego naraz nie jesteśmy
w stanie zrobić biorąc pod uwagę finanse gminy. Zapytał czy obrazek z listopada to



była już oferta wynajmu tej hali czy to była informacja, że gmin przejęła taki
budynek i szukamy chętnych. Jeśli była to oferta i w związku z tą informacja, która
się pojawiła, że tam oferowaliście inwestorowi halę w której jest zepsuta suwnica czy
to trochę niepoważnie wyszło. Jeśli inwestorów tratujemy poważnie to nie można im
przedstawiać czegoś co nie nadaje się do użytku i czy w związku w tym kilku

inwestorów z Nysy nie odeszło.
Radn^ I. Chabiński prezentacja pokazała, że mamy jakieś tam dochody ale nie ma

informacji per saldo jak będzie wyglądała sytuacja bo 13 milionów dochodów
z jakiego obszaru.13 milionów to jest 60 % kwoty którą wydaliśmy na zakup tego
terenu ile musimy włożyć, żeby te 13 milionów uzyskać, ile na tym zarobimy albo ile

stracimy prze te lata 2016-2021?
Radna D. Wasowicz- Hołota na jakim etapie jesteśmy od października, co nam się

udało zrobić? Radna również zapytała o stacje paliw.
Na zapytania radnych szczegółowych wyjaśnień udzielali Naczelnik J. Krzysztoń

oraz zastępca burmistrza M. Rymarz.
Radny Ł. Bogdanowski powiedzial,że warto byłoby się zastanowić nad nadaniem
nazwy temu terenowi, bo używamy nazwy były teren po FSO. Może warto byłoby

ogłosić konkurs w którym nadamy nową nazwę temu miejscu.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny na planie pojawiła się szkoia zawodowa, co to
jest za szkoia czy to ma być szkoła publiczna czy niepubliczna ?

Wyjaśnień przewodniczącemu udzieli! zastępca burmistrza M. Rymarz.
Burmistrz K. Koibiarz powiedział między innymi, że od niespełna 6 miesięcy
jesteśmy właścicielami tego terenu i to szybkie tempo , walka o FSD byia
błyskawiczna i udało się z wielkim sukcesem doprowadzić do finalizacji . W tym
roku w IV kwartale są nabory dwóch konkursów, które organizuje Marszałek
w ramach RPO i to tempo pracy nad inwentaryzacją, koncepcją i docelowo
dokumentacją projektową związane jest z tym, że chcemy złożyć wnioski
o dofinansowanie z RPO. Planujemy wyburzyć większość budynków, a w ich
miejsce powstaną nowoczesne hale, które będą zapełniały się lokatorami,
najemcami. Będą nowe hale w tym roku będzie na pewno jedna nowa hala, którą
wybuduje jedna ze spółek bo widzi w tym dobry interes i słusznie. Inwestowanie
w Nysie się optaca o czym już wspomnieli na wizycie w Nysie przed kilku
miesiącami eksperci z Centrum Smitha, jesteśmy popularni i musimy wykorzystać te
nasze pięć minut. Dofinansowanie do tych projektów w RPO wynosi 85 % gdzie
wkład własny to jest teren zaangażowanie i zakup terenów inwestycyjnych czyli tak
naprawdę nie mai że bezkosztowo, dla gminy jest to bardzo ważne. To kogo
szukamy jest określone w przetargu. Burmistrz dodał również, że ten teren jest na
dzisiaj jedynym terenem gdzie możemy zaprosić inwestorów, żadnego innego terenu

nie ma.

Ad 6.
Rada Miejska przyjęta przedtożoną informację Burmistrza Nysy z przebiegu

likwidacji zakładów budżetowych: Targowiska Miejskiego w Nysie i Nyskiego
Ośrodka Rekreacji stanowi ona załącznik nr 12 do protokołu.



Ad 7.
Radni nie wnieśli zapytań do przedłożonej informacji   o funkcjonowaniu ustawy

o gospodarce odpadami.
Rada Miejska zapoznała się z przedłożoną informacją o funkcjonowaniu ustawy

o gospodarce odpadami.
Informacja o funkcjonowaniu ustawy o gospodarce odpadami, stanowi załącznik

nr 13 do protokołu.

Ad 8.
Informacja  zbiorcza  o  wysokości   należności   umorzonych w okresie

od 1.01 2015r. do 31.12.2015r.
Przewodniczący  Komisji    Rozwoju  Gospodarczego  i  Finansów S.  Czepił

poinformował, że Komisja przyjęła pozytywnie informację.
Radna D. Wasowicz- Hołota zapytała o pozycję nr 5 należności z dzierżawy terenu
dotyczącą kwoty 13 tysięcy złotych, dlaczego została ta kwota umorzona?
Szczegółowych wyjaśnień udzielił obecny na sesji Rady Prezes NOR M. Aranowicz.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie przyjęcie informacji

o wysokości należności umorzonych w okresie od 1.01 2015r. do 31.12.2015r.
Stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie - 20 głosami „za".
Informacja   zbiorcza   o   wysokości   należności   umorzonych  w okresie

od 1.01 2015r. do 31.12.2015r. stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Ad 9.
Sprawozdanie z realizacji w roku 2015 Gminnego Programu Przeciwdziałania

Narkomanii na terenie Gminy Nysa na lata 2012-2016.
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Socjalnych ]. Chabiński poinformował, że

Komisja przyjęła pozytywnie sprawozdanie.
Nie było uwag ani nie było dyskusji w przedmiotowej sprawie.
Przewodniczący  Rady P. Nakonieczny poddał   pod głosowanie  przyjęcie
sprawozdania z realizacji  w roku 2015 Gminnego Programu Przeciwdziałania

Narkomanii na terenie Gminy Nysa na lata 2012-2016.
Stwierdził,   że  informacja została  przyjęta  19 głosami „za" przy 1 głosie

wstrzymującym się.
Sprawozdanie z realizacji  w roku 2015 Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii na terenie Gminy Nysa na lata 2012-2016 stanowi załącznik nr 15 do

protokołu.

Ad 10.
Sprawozdanie za 2015 rok z realizacji działań podjętych w ramach Programu
Promocji Zdrowia Psychicznego dla Gminy Nysa na lata 2012-2015.
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Socjalnych I. Chabiński poinformował, że

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie.
Nie było uwag ani nie było dyskusji w przedmiotowej sprawie
Przewodniczący  Rady P.  Nakonieczny  poddał    pod głosowanie  przyjęcie
sprawozdania z realizacji działań podjętych w ramach Programu Promocji Zdrowia

Psychicznego dla Gminy Nysa na lata 2012-2015.
Stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie - 20 głosów „za".



Sprawozdanie za 2015 rok z realizacji działań podjętych w ramach Programu
Promocji Zdrowia Psychicznego dla Gminy Nysa na lata 2012-2015 stanowi

załącznik nr 16 do protokołu.

Ad 11
Sprawozdanie z realizacji w 2015 roku Gminnego Programu Wspierania Rodziny

oraz rodzin zastępczych spokrewnionych na lata 2015-2017.
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Socjalnych 1. Chabiński poinformował, że

Komisja przyjęta pozytywnie sprawozdanie.
Nie było uwag ani nie było dyskusji w przedmiotowej sprawie
Przewodniczący  Rady P.  Nakonieczny  poddał    pod głosowanie  przyjęcie
sprawozdania z realizacji w 2015 roku Gminnego Programu Wspierania Rodziny

oraz rodzin zastępczych spokrewnionych na lata 2015-2017.
Stwierdził, że informacja została podjęta 20 głosami „za".
Sprawozdanie z realizacji w 2015 roku Gminnego Programu Wspierania Rodziny

oraz rodzin zastępczych spokrewnionych na lata 2015-2017 stanowi załącznik nr 17

do protokołu.
Przewodniczący ogłosił przerwę od 13:45 cło godziny 14:10

Po przerwie

Ad 12.
Strategie Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020

Ad 12.1
reprezentujący  konsorcjum  trzech  firm

przedstawi!  po krotce  strategie: Strategię Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego

Partnerstwo Nyskie, Strategię Rynku Pracy, Strategię Rozwoju Społecznego.
Poinformował,   że  szczegółowo strategie  były prezentowane  na  spotkaniu

w Urzędzie Miejskim, które odbyło się w dniu 22 marca 2016r.
Natomiastzaprezentowała strategię  Strategii
Rozwoju Transportu Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie.
Z zapytaniami do przedstawionych strategii zwrócili się radni: P. Wojtasik,

J. Chabiński, P. Smoter oraz S. Czepiel.
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej P. Szyra poinformował, że Komisja

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał wszystkich strategii.
Przewodniczący  Komisji    Rozwoju Gospodarczego  i  Finansów S.  Czepiel
poinformował,  że Komisja pozytywie zaopiniowała wszystkie cztery projekty

uchwał dotyczące Strategii.
Przewodnicząca Komisji Urbanistyki i Rolnictwa I. Trytko- Warczak poinformowała,

że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał dotyczące strategii.
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Socjalnych I. Chabiński poinformował, że
Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwały.
Przewodniczący Komisji Kultury i Kultury Fizycznej A. Zelent  poinformował, że

Komisja zapoznała się ze strategiami.



Ad 3 a
Podjęcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Strategii  Rozwoju Obszaru
Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030

roku.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo

Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku.
Stwierdził, ze uchwała została podjęta 19 głosami „za".
Uchwala nr XVIII/26łyi6 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Ad3b
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rynku Pracy Obszaru
Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030

roku.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie uchwalenia Strategii Rynku Pracy Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo

Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku.
Stwierdził, że uchwała została podjęta 19 głosami „za".

Uchwała nr XVIU/263/16 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Ad3c
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru
Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030

roku.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny podda! pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru Funkcjonalnego

Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku.
Stwierdził, że uchwała została podjęta 19 głosami „za".
Uchwała nr XVIII/264/16 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Ad3d
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Transportu Obszaru
Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030

roku.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały w
sprawie  uchwalenia  Strategii Rozwoju Transportu Obszaru Funkcjonalnego

Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspek^^wą do 2030 roku.
Stwierdził, że uchwala została podjęta 19 glosami „za".
Uchwała nr XVIU/265/16 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Ad 13.1
Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Komisji  Kultury i Kultury

Fizycznej Rady Miejskiej w Nysie.
Nie było uwag ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie odwołania członka Komisji Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miejskiej

w Nysie.



Stwierdził, że uchwała została podjęta  17 głosami „za" przy 1 głosie przeciwnym

i 1 głosie wstrzymującym się.
Uchwała nr XVlII/266/16 stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Ad 13.2
Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rozwoju

Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Nysie.
Nie było uwag ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji   Rozwoju Gospodarczego

i Finansów Rady Miejskiej w Nysie.
Stwierdził, że uchwała została podjęta 18 głosami „za" przy 1 głosie wstrzymującym

się.
Uchwała nr XVIIT/267/16 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Ad 13.3
Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Kultury

i Kultury Fizycznej Rady Miejskiej w Nysie.
Nie było uwag ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonicczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Kultury i Kultury Fizycznej

Rady Miejskiej w Nysie.
Stwierdził,   że uchwała została  podjęta   18 głosami „za"  przy 1 głosie

wstrzymujących się.
Uchwała nr XVIU/268/16 stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Ad 13.4
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Nysa.
Nie było uwag ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie zmiany Statutu Gminy Nysa.
Stwierdził,   że uchwała została podjęta   17 głosami „za"  przy 2 głosach

wstrzymujących się.
Uchwała nr XVIU/269/l6 stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Ad 13.5
Podjęcie  uchwały w sprawie  przyjęcia  przez  Gminę  Nysa  Koncepcji
zintegrowanego transportu publicznego dla Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo

Nyskie 2020.
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej P. Szyra poinformował, że Komisja

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący  Komisji    Rozwoju Gospodarczego  i  Finansów S.  Czepiel
poinformował, że Komisja pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji  Urbanistyki i Rolnictwa T.  frytko poinformowała, że

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Socjalnych f, Chabiński poinformował, że

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.



Przewodniczący Komisji Kultury i Kultury Fizycznej A. Zelent - poinformował, że

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie było uwag ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie przyjęcia przez Gminę Nysa Koncepcji  zintegrowanego transportu

publicznego dla Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020.

Stwierdził, że uchwala została podjęta 19 glosami „za".
Uchwała nr XVIII/270/16 stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

Ad 13.6
Podjęcie uchwały w sprawie połączenia spółek: Nyskiego Ośrodka Rekreacji
Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Nysie z Nyskim Zarządem
Nieruchomości Spółką z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Nysie oraz

określenia sposobu ich połączenia.
Przewodniczący  Komisji    Rozwoju Gospodarczego  i  Finansów S.  Czepiel

poinformował, że Komisja pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji   Urbanistyki i Rolnictwa 1. Tryko poinformowała, że

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Radny P. Smoter zapytał   prezesa Niskiego Zarządu Nieruchomości o przychody

targowiska oraz przedstawienie założeń spółki na najbliższe miesiące i jakim

teoretycznym bilansem zamknie się rok 2016 nowo powstałej spółki.
Prezes  Nyskiego Zarządu Nieruchomości  B.  Wyczałkowski na  wszystkich

posiedzeniach komisji wspomniałem, że jednym z dochodów będą przychody dla
spółki z targowiska w tym momencie miałem na myśli przychody Targowiska

Miejskiego, która obecnie funkcjonuje. Natomiast, jeżeli chodzi o płytę boczną -
tymczasowy plac targowy to są dochody ekstra, które dzisiaj nie bilansujemy,
ponieważ w związku ze zmianą organizacji tego targowiska na ostatnim spotkaniu
pan burmistrz postanowił, że pierwszeństwo w rezerwacjach będą miały osoby,

które targują starociami, dlatego takich przychodów nie skalkulowaliśmy. Mamy
ponad 50 chętnych na boczną płytę, które będą handlowały używanymi rzeczami

w najbliższy dzień targowy w piątek zapełni płytę boczną i przychody z tego tytułu
nie  będą. Co do pozostałych przychodów powiedział,   że  najważniejszym

przychodem jest działalność spółki a nie samego targowiska, bo to jest raptem 20 %

przychodów, którego się spodziewają.
Radna D. Wasowicz-Hołota zapytała czy na płycie nie będzie już handlujących

odzieżą i tych kupców z tzw. bazaru bułgarskiego?
Prezes  Nyskiego Zarządu Nieruchomości  B .Wyczałkowski odpowiedział,  że
pierwszeństwo tego bocznego placu mają osoby, które handlują starociami.

W przypadku wolnych miejsc będą mogli handlować na tych wolnych miejscach Ci,
którzy handlują odzieżą oraz kupcy z tzw. bazaru bułgarskiego.
Radna D. Wasowicz-Hołota powiedziała do burmistrza, że jest to nieuczciwe
w stosunku do tych kupców, ponieważ po to ich przeniesiono, żeby oni mieli
możliwość kontynuowania działalności. Takie było założenia pana burmistrza tak
pan burmistrz mówił na nie we skąd nagle ta zmiana. Odpowiedź prosi radna od
burmistrza w tej sprawie. To postępowanie jest bardzo dziwne i zaskakujące a wręcz

oburzające w stosunku do tych ludzi.



Burmistrz K, Kolbiarz powiedział, iż chcących handlować w naszym mieście jest

coraz więcej. Teren pod handel to jest teren Targowiska Miejskiego plus tymczasowo
boczna płyta stadionu miejskiego. Tereny wolne niemalże polowa targowiska
miejskiego są terenami wolnymi, dostępnymi dla handlujących i również duża cześć
targowiska tzw. warzywnego również czeka na chętnych. Burmistrz powiedział, że
w związku z tak dużym zainteresowaniem nie jesteśmy w stanie przekazywać
kolejnych terenów. Nie może być tak, że każdy kto do naszego miasta przyjedzie

i chce handlować będzie handlował, bo to nie jest możliwe. Wyjście z sytuacji jest

takie, żeby w środę był ten handel, który jest do tej pory natomiast w piątek i sobotę
kiedy następuje połączenie chcących handlować starociami i również handlujący
z tzw. targowiska grodkowskiego, żeby pogodzić te dwie grupy zrobiliśmy
preferencje dla osób handlujących starociami. Taka jest decyzja i od kolejnego

miesiąca od kwietnia tak to będzie wyglądało, preferencje dla handlujących
starociami. Burmistrz zachęci! wszystkich, którzy chcą handlować na Targowisko
Miejskie i targowisko warzywne gdzie są miejsca pod handel. Nie jest tak, że ktoś
proponuje swoje warunki będziemy je spełniać, bo nie jest taka rola miasta. My
dajemy warunki pod handel na tzw. handel obwoźny na Targowisku Miejskim plus
tymczasowo na płycie bocznej Stali nie ścieżki okoliczne nie stadion główny, tylko
płyta boczna o tym mówiliśmy od początku. W związku z narastającą liczbą

handlujących powoduje, że musimy ta sprawę rozwiązać więc preferujemy starocie.
Mieszkaniec naszego miasta_, który jest handlującym na targowisku
powiedział, że w obliczu połączenia tych dwóch spółek NOR i NZN w którego skład
wchodzi Targowisko Miejskie chce powrócić i przypomnieć słowa burmistrza które
obiecał handlującym, zawarł umowę dżentelmeńską przed kamerami, że będą mogli

nadal handlować ,że z czasem zostaną przygotowane takie warunki które

minimalnie będą odpowiadały warunkom które panował na ulicy Racławickiej.
Zostaliśmy przeniesieni z ulicy Racławickiej na boczną płytę stadionu wprowadzając
drakońskie opłaty 50 zł za metr kwadratowy za handel na tym obszarze,

wymuszenie od nas przeniesienia się z dogodnych warunków na warunki mniej
dogodne nie przygotowane nie służące też naszym klientom. Próbowaliśmy
przypomnieć o naszej rozmowie z panem burmistrzem, że warunki miały dla nas
być przygotowane między innymi przez utwardzenie płyty bocznej stadionu,
przygotowanie parkingów dla naszych klientów. W obliczu połączenia tych dwóch
spółek mieliśmy nadzieję na to, że obszar nasz przynajmniej będzie taki sam jak na
Racławickiej. Tydzień temu od menedżera Targowiska Miejskiego otrzymaliśmy
informację, że na płycie bocznej stadionu handlować nic będą mogli. Powiedział, że
każde handlujący na płycie bocznej stadionu zawarł umowę z Targowiskiem
Miejskim , jest to umowa, która jest zawarta na czas nieokreślony na rezerwacje
konkretnego miejsca na płycie bocznej stadionu. Umowy tej nikt z handlującymi nie
wypowiedział, umowa ta wygasa z chwilą nie opłacenia do 30 dnia poprzedzającego
miesiąca za miesiąc kolejny. Nikt nie wypowiedział umowy, ale uniemożliwiono
wniesienie im opłaty na przyszły miesiąc. Poinformował, że wnieśli opłaty w Banku
Śląskim. W związku z tym uważa, że wjeżdżając w sobotę z umową, która mówi
gdzie ma rezerwację i z kwitem opłaty może tam spokojnie nadal handlować mimo
jakiś tam preferencji. Powiedział, że pragną, aby burmistrz dotrzymał siowa
i w związku z połączeniem tych dwóch spółek ma nadzieję, że wygospodaruje dla



nich odpowiedni obszar, na którym będą mogli w dogodnych warunkach

handlować. Powiedział, że dzisiaj zbierali podpisy o ich klientów. Klienci
podpisywali się z tym, żeby nasze targowisko pozostało w takich warunkach, jakie

mieli na ulicy Racławickiej natomiast w ekstremalnym warunku żądają powrócenia
do warunków z Racławickiej i przeniesienia ich z powrotem na ten obszar, jest
ponad tysiąc podpisów mieszkańców. Dodał, że na mediach społecznościowych ktoś
się chwalił, że zostało zebranych z płyty bocznej stadionu 40 tysięcy. Zadał pytanie
ile w tym czasie zbierane jest z Targowiska Miejskiego jakim dochodem Targowisko

Miejskie się wykazuje bez płyty bocznej stadionu? Na tych samych mediach
społecznościowych pewna osoba chwaliła się tym, że targu na ul. Racławickiej
zbierano tylko 11 tysięcy. Powiedział, że znikło parę tysięcy , są Ci sami ludzie Ci

sami handlujący a nagle zbierane jest dużo więcej zapytał jak to się dzieje.
Radna D. Wasowicz-Holota powiedziała, że burmistrz nie wywiązał się ze swoich

obietnic. Skoro przeprowadziliśmy handlujących na Stadion to należy dotrzymywać

danych im umów. Powiedziała, że jest oburzona tym działaniem czemu zawsze
dawała wyraz. Tymi decyzjami poróżniliśmy ludzi teraz się dzielimy na z Targu
Miejskiego i na tych z targu grodkowskiego. Powiedziała, że zdecydowanie jako

radna na to się nie zgadza.
Radna I.Trytko-Warczak powiedziała, że chciałaby od burmistrza usłyszeć konkretne

odpowiedzi na zarzuty, które przedstawił pan targowiska.
Radny P. Wojtasik czy te działania o których tu słyszeliśmy to ich celem jest pozbycie
się handlowców bułgarskich z Nysy? Ponadto poprosił o wyjaśnienie sprawy tych

pieniędzy o których tu przedmówca mówił, z czego wynika ta różnica?
Przewodniczący Rady co należy rozumieć przez zapis zawarty w projekcie uchwały

„połączenie obu spółek pozwoli na zmniejszenie kosztów sprzedaży poprzez

utworzenie jednego centrum handlowego".
Burmistrz K. Kolbiarz pani radna powiedziała że wstydzi się za Radę za mnie i za to

co się dzieje. Zapytał o jej wstyd z okien sali sesyjnej kiedy widziała radna targ
grodkowski na byłej bazie MZK. Zapytał o wstyd radnej kiedy targ grodkowski był
wokół Mc DonakTs gdzie on wtedy był? Poniżej pasa jest zarzucanie, że wojsko

będzie na Targowisku Miejskim. Wszyscy którzy źle się czują na płycie bocznej mogą
się przenieść na Targowisko Miejskie tam jest wykafelkowany plac czekający na
kupców jak również boczna płyta targowiska warzywnego. Nie może być tak, że

każdy który przyjedzie z rzeczami do handlu, na własnych warunkach z własnym
transportem oczekuje, że miasto stworzy mu warunki jemu idealne do handlu,
nigdzie tak nic jest. To jest jakiś absurd i podążamy w kierunku szaleństwa , gdzie
jest koniec tego szaleństwa. Jeżeli przyjedzie do na 2 tysiące innych chcących

handlować to gdzie ich mamy pomieścić Nie rozumiem Jest Targowisko Miejskie
boczna płyta Stali tam jest miejsce tymczasowe o handlowania. Handlujących jest
coraz więcej odwoływanie się do mieszkańców nie ma sensu moim zdaniem, bo są
tutaj radni przez mieszkańców wybrani są tutaj mieszkańcy i większość
mieszkańców głosami swoich radnych powiedziała STOP takiemu czemuś, takiej
anarchii handlowej. To się przerwało i wreszcie mamy normalne warunki ,
tymczasowo oczywiście. Było mokro, było grząsko nie było możliwości wjazdu
ciężkiego sprzętu żeby ten teren wyrównać. Teraz będzie możliwość, bo jest sucho.



Powtarzam nie ma innych terenów do handlu w mieście i nie będzie pod handel

obwoźny niżeli boczna płyta Stadionu Stali tymczasowo i Targowisko Miejskie.

Przy większej ilości handlujących preferujemy w weekendy handlujących tzw.
starociami. Takie są warunki stawiane przez miasto Nysa, jeżeli ktoś chce handlować

na tych warunkach to handluje, jeżeli nie chce nie handluje.
Radna l.Trytko-Warczak to jest ta płyta boczna czy jej nie ma, bo państwo mówią, że

dla nich nie ma. Ponadto przypomniała, że dane było słowo dżentelmeńskie "

że starocie się mu zostawi teraz nie byłoby tego problemu.
Radna D.Wasowicz-Hotota powiedziała, że radny Wojtasik zadał pytanie, od którego
burmistrz uciekł, czy miał pan zamiar zlikwidować ten bazar? Wszystko wskazuje na
to tylko nie powiedział pan otwarcie podczas tych wszystkich działań. Wszystko na
to wskazuje ponieważ tym kupcom nic opłaci się handlować tylko w środy zabiera

pan im weekend dlaczego ? Powtarzam pytanie czy ma pan zamiar zlikwidować targ

grodkowski, całkowicie wyprowadzić z Nysy?
Burmistrz K.Kolbiarz opowiedział, że umowa dżentelmeńska z
była, ale nie złamana przez niego o szczegółach myśli, że kiedy indziej będzie można
porozmawiać. Nie jest moim zamiarem pozbywanie się kogokolwiek z chcących

handlować w mieście Nysa, ale podkreślił raz jeszcze ,że na warunkach które tworzy
miasto Nysa a nie na warunkach których oczekują, żądają wszyscy Ci którzy chcą

u nas handlować. Co do kwoty, którą zebraliśmy sprawę wyjaśniamy i zapewne
jeżeli wyjaśnienia nas nic zadowolą spotkamy się w Prokuraturze, bo rozbieżności

w finansach są ogromne. Wyjaśniamy skąd tak niski pobór opłat skoro wiemy po

tych dwóch miesiącach, że tych pieniędzy może być dużo więcej,
Z-ca burmistrza M.Rymarz powiedział, że byli zaskoczeni wysokością wpływów
z pełny miesiąc tym bardziej ,ze za styczeń ten dochód oscylował w wysokości około

11 tysięcy w momencie kiedy targowisko mieściło się przy ulicy Racławickiej. Obszar
tego targowiska był zdecydowanie większy i więcej tam kupców handlowało
a w momencie gdy na bocznej płycie Stadionu byt robiony pobór opłaty targowej

przez pracowników Targowiska Miejskiego okazało się, że ten dochód jest wyższy,
ten skok troszeczkę zastanawiał, porównaliśmy analogiczne dwa okresy
z poprzedniego roku i rzeczywiście to co się dzieje w roku 2016 na bocznej płycie
zdecydowanie przerasta wpływy które były generowane z targowiska przy ulicy
Racławickiej rok temu. Zwróciliśmy się do firmy, która w imieniu gminy pobiera

opłatę targową o złożenie stosownych wyjaśnień.
Radny P.Smoter powiedział, że radni muszą sobie uświadomić, że są w sytuacji

rozgorzenia konfliktu społecznego który rozpoczął się 9 miesięcy temu . Teraz pan
burmistrz musi się zastanowić, z jaką propozycja wystąpi do radnych, ale radni też

muszą się zastanowić jak rozwiązać. Musimy się zastanawiać czy podejmowane
przez radnych decyzje prowadzą do zagaszenia tego konfliktu. Proszę
odpowiedzieć, jaki scenariusz pan przywiduje na sobotę? Proszę o jakieś

rozwiązanie, bo jak słyszymy kupcy wpłacili za rezerwację i mogą do nas wystąpić
ze słusznymi roszczeniami nie dotrzymania umowy, skarżyć nas o utracone wpływy

itd. Nie możemy powiedzieć, że ich w sobotę nie wpuszczamy.
Burmistrz K.Kolbiarz opowiedział, że od respektowania przepisów prawa przepisów
porządkowych na terenie tzw. Targowisku Miejskim, bo to targowisko nie
funkcjonuje, jako odrębny podmiot tylko jest we władaniu NZN, jest prezes spółki



NZN i zapewne doskonale sobie z tym poradzi. Przypomniał, że teren targowiska

przygotowany perfekcyjnie czeka na chcących handlować w naszym mieście na

warunkach które oferuje miasto.
Radny P.Smoter domagał się odpowiedzi jak pan prezes widzi rozwój wypadków

w sobotę.
Przewodniczący ogłosił przerwę oci godziny 15:35 do 15:45

Po przerwie
Prezes Nyskiego Zarządu Nieruchomości  B .Wyczałkowski odpowiedział,   że
w sobotę będzie po staremu natomiast w poniedziałek spotkamy się ze wszystkimi

stronami żeby rozwiązać ten problem ponieważ faktem jest, że to targowisko boczne
czyli tymczasowe rozrasta się w szybkim tempie. Na dzisiaj oprócz tych osób, które
już są jest jeszcze 40, które czekają a z tego, co wiem będzie tych handlujących jeszcze
więcej. Prezes dodał, że na miejscu starego targowiska mamy 40 wolnych kiosków.
Tam oplata jest o połowę niższa niż oplata targowa i można targować, kiedy się chce.

Radna j.Trytko-Warczak powiedziała, że cieszy się, że dojdzie do spotkania ze

stronami. Zwróciła uwagę, że nie jest zadowolona z odpowiedzi pana burmistrza na

zarzuty przekazane przez przedstawiciela kupców.
Burmistrz Kolbiarz - nie może być tak, że Targowisko Miejskie stoi puste a bitwa

toczy się o kawałek taki czy pola bo tak nie może być .Targowisko jest przygotowane
i w rozmowie poniedziałkowej musimy dążyć do tego, żeby Targowisko Miejskie

zapełnić, bo miejsca są .
Radna I.Trytko-Warczak czy to miejsce, o którym pan burmistrz mówi to jest po
zdemontowanych stołach  na  środku  targowiska?  Czy  to    miejsce  zostało

zaproponowane kupcom, którzy handlują starociami a ono odmówili?
Prezes Nyskiego Zarządu Nieruchomości B .Wyczałkowski odpowiedział radnej, że

tak rozmawiał z tymi kupcami a oni odmówili.
Radna C.Lichnowska zlożyta wniosek formalny o zakończenie dyskusji.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnej.
Za zamknięciem dyskusji głosowało 11 radnych, 5 radnych było przeciwnych.
Wobec powyższego głosowania Przewodniczący stwierdził, że dyskusja zostaje

zamknięta.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie połączenia spółek: Nyskiego Ośrodka Rekreacji Spółki z ograniczoną
odpowiedzialnością z siedzibą w Nysie z Nyskim Zarządem Nieruchomości Spółką
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Nysie oraz określenia sposobu ich

połączenia.
Stwierdził,   że  uchwała  została  podjęta  13 głosami „za"  przy 4 głosach

wstrzymujących się.
Uchwała nr XVIIV271/16 stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Ad 13.7
Podjęcie uchwały w sprawie przygotowania projektu uchwały Rady Miejskiej
w Nysie ustalającej zasady i warunki sytuowania obiektów małej architektury,
tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów,
standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą

być wykonane.



Z-ca Przewodniczącej Komisji Urbanistyki i Rolnictwa G.Samborski poinformował,

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Radny P.Smoter poprosił o przedstawienie procedury formalnej.
Architekt Miejski R. labloński wyjaśnił, że dzisiejsza uchwała jest tylko uchwała
intencyjną wiąże się to z tym, że jest to sygnał dła mieszkańców i dla
przedsiębiorców, że burmistrz Nysy przedkłada Radzie Miejskiej uchwalę i ta rada

podejmuje ta uchwałę następnym krokiem będzie jej publikacja w prasie oraz na
stronach internetowych Urzędu i BIP. Kolejną rzeczą procedury będzie już uchwała
stricte przystępująca do sporządzenia tych zasad, o których mowa w tej uchwale.

Kiedy będziemy mieli uchwalę o przystąpieniu będziemy mogli przystąpić do
procedury ogłoszenia przetargu i zamówienia publicznego w postaci wyłonienia

wykonawcy, sporządzenia tych zasad i dzięki temu będziemy mogli procedować
nad projektowaniem tej uchwały. Kiedy będziemy na etapie projektowania będzie
możliwość inicjowania współpracy, już na tym etapie pewne firmy wyraziły taką
wolę, mówię o firmach reklamowych, które chcą w tym brać czynny udział.

Następnie podamy do publicznej wiadomości, że taki projekt jest sporządzany,
zasięgniemy opinię. Następnie jak ten projekt zostanie zaopiniowany i wszystkie
instytucje wypowiedzą się odpowiednio burmistrz Nysy ogłosi w prasie miejscowej

i na BIP na 7 dni do publicznego wglądu o tym, że taki projekt uchwały tych zasad
i wyłoży go do publicznego wglądu na okres 21 dni roboczych. Do tego projektu
będzie można wnosić swoje uwagi. Projekt uchwały po uzgodnieniach będzie

przedłożony Radzie Miejskiej wraz z uwagami rozstrzygniętymi negatywnie przez
burmistrza Nysy, wtedy rada będzie mogła odnieść się do każdej uwagi, która

została wniesiona negatywnie albo ją przyjąć albo odrzucić.
Radny I.Chabiński czy bierzecie pod uwagę, że co 4 lata mamy wybory
samorządowe albo inne wybory i wtedy pojawiają się inne obiekty małej

architektury, które często w takich uchwałach nie są przewidywane.
Architekt Miejski R. labloński to nie jest ten etap na razie przystępujemy do uchwały
intencyjnej, ale owszem w toku prac nad tą uchwalą będziemy przewidywać te

wszystkie elementy i to, że na płotach również plakaty wyborcze nie powinny mieć

miejsca. W uchwale będzie powiedziane, gdzie takie plakaty i bilbordy będą mogły
być umieszczone.
Radny A.Zelent powiedział, że tą uchwałą intencyjną zaczynamy porządkować

naszą przestrzeń publiczną.
Radny P.Szyra czy w projekcie uchwaiy nie należałoby uwzględnić sytuacji

wyjątkowych, do których należą z pewnością wybory i określić wtedy zasady dla
wyborów osobno.

Architekt Miejski R. ^abłoński - wyjaśnił radnemu, że zarządzeniem burmistrza
zawsze są wskazane miejsca do umieszczania plakatów wyborczych. Ponadto

powiedział, że wspólnie z radnymi tworząc tą uchwałę zwrócą na to uwagę.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie przygotowania projektu uchwały Rady Miejskiej w Nysie ustalającej
zasady  i warunki sytuowania obiektów małej architektury, tablic reklamowych
i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych

oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane.
Stwierdził, że uchwała została podjęta 17 głosami „za".



Uchwała nr X\lll/272J1(> stanowi załącznik nr 28 do protokołu.

Ad 13.8
Podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nysa na

2016 rok.
Z-ca Przewodniczącej Komisji Urbanistyki i Rolnictwa G.Samborski poinformował,

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący  Komisji    Rozwoju Gospodarczego  i  Finansów S.  Czepiel

poinformował, że Komisja pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie było uwag ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nysa na 2016 rok.

Stwierdził, ż,c uchwała została podjęta 17 głosami „za".
Uchwała nr XVIU/273/16 stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Ad 13.9
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Nysa od
Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „EKOM" spółka z o. o. 2/s w Nysie,

prawa własności nieruchomości położonej w Domaszkowicach.
Przewodniczący  Komisji    Rozwoju Gospodarczego  i  Finansów S.  Czepiel

poinformował, że Komisja pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.
Z-ca Przewodniczącej Komisji Urbanistyki i Rolnictwa G.Samborski poinformował,

że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Nie było uwag ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Nysa od Przedsiębiorstwa

Gospodarki Komunalnej „EKOM" spółka z o. o. z/s w Nysie, prawa własności

nieruchomości położonej w Domaszkowicach.
Stwierdził, że uchwała została podjęta 17 głosami „za".
Uchwała nr XVIII/274/16 stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

Ad 13.10
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej.
Przewodniczący  Komisji    Rozwoju Gospodarczego  i  Finansów S.  Czepiel

poinformował, że Komisja pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie było uwag ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej.
Stwierdził, że uchwała została podjęta 17 głosami „za".
Uchwała nr XVIII/275/16 stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

Ad 13.11
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVl/434/2012 Rady Miejskiej
w Nysie z dnia 28 listopada 2012r. w sprawie zasad udzielania stypendium dla

uczniów.



Ad 13.12Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/239/16 Rady Miejskiej
w Nysie z dnia 1 marca 2016 roku w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy

Nysa świadczenia pieniężnego - „bonu wychowawczego".
Burmistrz K.Kolbiarz - wniósł autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały

stanowi załącznik nr 33 do protokołu.
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Socjalnych I. Chabiński poinformował, że

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przew^dniczący Komisji    Rozwoju  Gospodarczego  i  Finansów S.  Czepiel

poinformował, że Komisja pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.
Radny P.Smoter złożył wniosek grupy radnych do projektu uchwały, stanowi on

załącznik nr 34 do protokołu.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy .Przerwa do godziny 17:35
Po przerwie radny P.Smoter ponownie wniosek, który został poprawiony.

Przewodniczący stwierdził, że sali jest 15 radnych.
Przewodniczący poprosił burmistrza o ustosunkowanie się do wniosku złożonego

przez grupę radnych.
Burmistrz K.Kolbiarz powiedział, że wszelkie zmiany zasadne lub mniej zasadne
możliwe są według mnie i zespołu pracującego nad bonem po dokonaniu ewaluacji

po wszystkich naborach w tym roku czyli na jesień tego roku. Jakiekolwiek zmiany
na tym etapie może spowodować to, że po naborze czerwcowym będziemy w stanie
dopłacać jakąś kwotę pieniędzy, której nie wiemy jak ona wygląda. Zasiłki rodzinne

są tak skonstruowane, że na dzisiaj przy 2 pracujących rodziców i przy np.
dogadaniu się z pracodawcą na temat obniżki wynagrodzenia każda para pracująca
może sięgnąć po bon. Są takie przypadki w skali Polski i o tym się głośno mówi,
musimy tego uniknąć. Wyliczenia, jakie mamy są bardzo konkretne, bo jest to 700

osób łącznie z zasiłkami rodzinnymi, 80 z pielęgnacyjnymi i pielęgnacyjne będą
pierwszym elementem, który wprowadzimy po rocznej   ewaluacji,   rocznego
programu, który jest pilotaż.em. Zaznaczył, że pilotażem w skali Polski i nie czas
i pora przy nim grzebać. Przy całym szacunku do intencji bo jasne pomagajmy

wszystkim , natomiast dbajmy o jak został on skonstruowany.
Burmistrz poprosił, aby w tym roku utrzymać te kryteria, które są.

Przewodniczący  Komisji    Rozwoju Gospodarczego  i  Finansów S. Czepiel

poinformował, że Komisja pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Oświaty I.Chabiński poinformował, że Komisja pozytywie

zaopiniowała projekt uchwały.
Nie było uwag ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w  sprawie   zmiany  uchwały  Nr   XXVI/434/2012   Rady   Miejskiej
w Nysie z dnia 28 listopada 2012r. w sprawie zasad udzielania stypendium dla

uczniów.
Stwierdził, że uchwała została podjęta 17 głosami „za".
Uchwała nr XVIU/276/16 stanowi załącznik nr 32 do protokołu.



Radny P.Smoter powiedział,  że wyjaśnienie pana burmistrza ma się nijak do
wniosku, który złożyliśmy. Poprosił o poważne rozważenie argumentów radnych

wnioskujących.Radny A.Zelcnt powiedział, że do niego trafia argument wnioskodawców, ale

również trafia do niego argument pana burmistrza, dlatego będę głosował przeciw

temu wnioskowi. Zdaniem radnego trzeba poczekać do ewaluacji tego programu.
Radny Ł.Boedanowski powiedział, że sam bon będzie zawsze budził kontrowersje.
Uważa, że bardzo dobrze, że ten bon jest, ale nie chciałby, aby budżet miasta był

dostosowany do regulaminu. Patrząc po ludzku trudno się nie zgodzić z tym, co
radny Smbter przedstawił, ale myśli, że na wszystko jest czas. Będzie głosował za

odrzuceniem tego wniosku.
Radny MWajda powiedział, że podobnie jak przedmówcy będzie za odrzuceniem

wniosku.Radny I.Chabiński powiedział, że jest za tym aby zachować ten program w takiej
postaci w jakiej jest przy uwzględnieniu tych poprawek literowych i tekstowych,

które zostały zaproponowane przez pana burmistrza.
Radny P.Wojtasik nie mówmy abyśmy poczekali nie zbiedniejemy z tej kwoty, którą
teraz będziemy musieli przeznaczyć na te osoby, którym ten bon się należy nie
dlatego, że ich lubimy tylko im się po prostu należy. Z niezależnych od siebie

powodów otrzymują świadczenie i tym bardziej należy się im bon wychowawczy,
bo świadczenie jest z OPS. Zrobiliśmy ten wyłom, zrobiliście państwo precedens
jakiś czas temu zmieniając regulamin dając nową uchwałę i wówczas nie mówiliście

poczekajmy.Przewodniczący Rady powiedział, że bardzo źle się stało, że wniosek, który padł

miesiąc temu na sesji padł dopiero na sesji. To była okazja do uchwalenia nowego
regulaminu ze wszystkimi poprawkami. Źle też się stało, że dzisiaj na sesji nie
jesteśmy w stanie usłyszeć dokładnych wyliczeń, jakie koszty wprowadzenia takich

zmian by były.
Ocena kosztów funkcjonowania bonu będzie możliwa po chociażby półrocznej
pierwszej transzy pełnego wypłacania świadczenia i nie chce się odnosić do sposobu,

w jaki ta uchwała była przygotowywana i procedowana natomiast utrzymanie
programu wspierania rodzin powinno być nadrzędnym celem. Zmiany pewnie
słuszne,  społecznie  sprawiedliwe  można to tak powiedzieć,  powinny być

uwzględnione przy pierwszej takiej możliwej okazji i oczekiwałbym tutaj ze strony

pana burmistrza dokładnych wyliczeń wprowadzenia takich zmian.
Radna D.Wąsowicz- Hołota pan przewodniczący powiedział naprawmy to przy
pierwszej możliwej okazji to jest właśnie teraz ta okazja. O tym mówiliśmy już

miesiąc temu.
Przewodniczący Rady powiedział, że nad jednym ubolewa, że projekt uchwały
o bonie nie był przygotowywany w konsultacji ze środowiskami rodzin tylko przez

urzędników.
Radna D.Wąsowicz-  Hołota powiedziała, że współczuje wszystkim cierpiącym
radnym, ale najbardziej współczuje tym rodzinom, które nie mogą otrzymać tych

500 złotych.
Radny G. Samborski złożył wniosek formalny o 10 minutową przerwę.

Po przerwie



Przewodniczący stwierdził, że na sali jest 15 radnych.
Przewodniczący Rady  poddał  pod głosowanie wprowadzenie autopoprawki
burmistrza  polegającej    na  wprowadzeniu do  projektu  uchwały  punktu

3 w brzmieniu:„ 9.Wypłacający świadczenie-  bon uychowawczy, może  weryfikować wniosek wraz
z załącznikami, w każdy sposób zgodny z prawem, xv szczególności może xvystępować do
podmiotów, o których mowa xv  3 ust.3 pkt 4 i 5 o potuńerdzenie prawdziwości danych

zawartych xxv xvniosku".
Dotyclwzasowy pkt 3 uchwały zmieniającej otrzymuje oznaczenie pkt 4.
Przewodniczący stwierdził, że 13 głosami „za" przy 1 głosie wstrzymującym się

autopoprawka została uwzględniona w projekcie.
Kolejno  przewodniczący poddał   pod  głosowanie  wniosek grupy radnych

0wprowadzenie w projekcie uchwały zmiany w 1 poprzez dodanie punktu

2 o treści:„ w  3 ust.3 pkt.4 dopisuje się oraz za xvyjątkiem śxviadczeń finansowanych z budżetu

państwa xv postaci zasiłku rodzinnego oraz zasiłku pielęgmicyjnego"
Za wnioskiem głosowało 3 radnych, przeciw głosowało 10 radnych, 2 radnych

wstrzymało się od głosu.
Wobec powyższego Przewodniczący stwierdził, że wniosek został odrzucony.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/239/16 Rady Miejskiej w Nysie z dnia 1 marca
2016 roku w sprawie  wprowadzenia na terenie Gminy Nysa świadczenia

pieniężnego - „bonu wychowawczego" wraz z autopoprawka.
Stwierdził,   że uchwała została podjęta   12 głosami „za"  przy 3 głosach

wstrzymujących się.
Uchwała nr XVIII/277/16 stanowi załącznik nr 35 do protokółu.

Ad 13.13Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/181/15 Rady Miejskiej
w Nysie z dnia 26 listopada 2015 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Nysa na rok

2016.Przewodniczący  Komisji    Rozwoju Gospodarczego  i Finansów S. Czepiel

poinformował, że Komisja pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Socjalnych T. Chabiński poinformował, że

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie było pytań ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/181/15 Rady Miejskiej w Nysie z dnia 26
listopada 2015 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki

1Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Nysa na rok 2016.

Stwierdził, że uchwała została podjęta 15 głosami „za".
Uchwała nr XVIU/278/16 stanowi załącznik nr 36 do protokołu.

Ad 13.14
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Nysa na 2016 rok.



Przewodniczący Komisji    Rozwoju Gospodarczego  i  Finansów S. Czepiel

poinformował, że Komisja pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie było pytań ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie zmiany budżetu Gminy Nysa na 2016 rok.
Stwierdził,   że  uchwała  została podjęta 12 głosami „za"  przy 3 głosach

wstrzymujących się.
Uchwała nr XVIII/279/16 stanowi załącznik nr 37 do protokołu.

Ad 13.15Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Nysa na 2016 rok w zakresie

podziału wolnych środków z 2015 roku.
Przewodniczący  Komisji    Rozwoju Gospodarczego  i  Finansów S. Czepiel

poinformował, ż.e Komisja pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie było pytań ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie zmiany budżetu Gminy Nysa na 2016 rok w zakresie podziału wolnych

środków z 2015 roku.Stwierdził,   że  uchwała  została  podjęta  12 głosami „za"  przy 3 głosach

wstrzymujących się.
Uchwała nr XVIII/280/16 stanowi załącznik nr 38 do protokołu.

Ad 13.16Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVł/231/16 Rady Miejskiej
w Nysie z dnia 21 stycznia 2016r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy

finansowej na lata 2016 - 2029.
Przewodniczący  Komisji    Rozwoju Gospodarczego  i  Finansów S.  Czepiel

poinformował, że Komisja pozytywie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie było pytań ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/231/16 Rady Miejskiej w Nysie z dnia 21
stycznia 2016r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016

- 2029.Stwierdził,   że  uchwała  została  podjęta  12 głosami „za"  przy 3 głosach

wstrzymujących się.
Uchwała nr XVIU/281/16 stanowi załącznik nr 39 do protokołu.

Ad 13.17Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego obejmującego część wsi Głębinów.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poinformował,  że Komisja Urbanistyki

i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Nie było pytań ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady poddał pocł głosowanie stwierdzenie, że miejscowy planu

zagospodarowania przestrzennego obejmującego część wsi Głębinów nie narusza

ustaleń Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania przestrzennego

Gminy Nysa.



Za głosowało 14 radnych 1 radny wstrzymał się od głosu.
Stwierdził, iż Rada Miejska stwierdziła, że miejscowy planu zagospodarowania
przestrzennego obejmującego część wsi Głębinów nie narusza ustaleń Studium
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania przestrzennego Gminy Nysa.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał  pod głosowanie projekt  uchwały

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

obejmującego część wsi Głębinów.
Stwierdził, że uchwała została podjęta 15 głosami „za".

Uchwała nr XVIIl/28yi6 stanowi załącznik nr 40 do protokołu.

Ad 13.18
Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia wniesionego przez Stowarzyszenie
„Ad Astra" w Nysie wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr

XVII/240/16 Rady Miejskiej w Nysie z dnia 1 marca 2016r. w sprawie opłaty

targowej.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poinformował,  że Komisja Urbanistyki

i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał  pod głosowanie projekt  uchwały
w sprawie rozstrzygnięcia wniesionego przez Stowarzyszenie „Ad Astra" w Nysie

wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr XVU/240/16 Rady Miejskiej

w Nysie z dnia 1 marca 2016r. w sprawie opłaty targowej.
Stwierdził, że uchwała została podjęta 12 głosami „za" przy 2 głosach przeciwnych

i 1 głosie wstrzymującym się.
Uchwała nr XVIU/283/16 stanowi załącznik nr 41 do protokołu.

Ad 13.19
Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia wniesionego przez

wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr XVIl/235/16 Rady
Miejskiej w Nysie z dnia 1 marca 2016r. w sprawie rozpatrzenia skargi

na działalność Burmistrza Nysy.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poinformował, że sprawą zajmowała się

Komisja Urbanistyki i Rolnictwa i projekt tej uchwały nie uzyskał na tej Komisji
wymaganej większości dla jej aprobaty.
Nie było pytań ani nie było dyskusji nad projektem uchwały.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie rozstrzygnięcia wniesionego przezwezwania do

usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr XVII/ 235/16 Rady Miejskiej w Nysie z dnia
1 marca 2016r. w sprawie rozpatrzenia skargi. . .   na działalność

Burmistrza Nysy.

Stwierdził, że uchwała została podjęta 13 głosami „za" przy 2 głosach przeciwnych.

Uchwała nr XVIII/284/16 stanowi załącznik nr 42 do protokołu.

Ad 13.20
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę
na uchwałę nr XVI/226/16 Rady Miejskiej w Nysie z dnia 21 stycznia 2016 r.



w sprawie rozpatrzenia skargina działalność Ośrodka Pomocy
Społecznej w Nysie oraz na uchwałę nr XVIl/233/16 Rady Miejskiej w Nysie
z dnia 1 marca 2016 roku w sprawie rozstrzygnięcia wniesionego przez

wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr XVI/226/16
Rady Miejskiej w Nysie z dnia 21 stycznia 2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargi

na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Nysie.
Radny l.Chabiński powiedział, choć nie wie czy to dotyczy tej skargi, ale Komisja

Oświaty zapoznawała się z postanowieniem WSA w Opolu dot. skargi . .'

Radny P.Wojtasik poprosił o przedstawienie czego dotyczy skarga.
Radca Prawny wyjaśniła, że pierwsza skargadotyczyła działalności
OPS to była skarga w rozumieniu przepisów KPA. Rada Miejska skargę tę uznała za
bezzasadną i tak naprawdę kończy się procedura rozpatrywania skargi. Następnie

wniosła wezwanie do usunięcia naruszenia prawa ta uchwałą i teraz ta
skarga, którą dzisiaj ma Rada rozpatrywać to nie jest już ta skarga w trybie KPA
tylko skarga do sądu wniesiona na tę uchwałę, która rozpatrywała jej wcześniejszą
skargę. To, co dzisiaj udzielamy odpowiedzi, która jest konieczna dla sądu żeby

mógł tą skargę rozpatrzyć, natomiast to, o czym mówił pan radny Chabiński to jest
analogiczna procedura. WSA ta skargę odrzuci dlatego, że sądy administracyjne nie

zajmują się rozpatrywaniem skarg na uchwały, które dotyczą rozpatrzenia skarg na

uchwały które dotyczą rozpatrzenia w trybie KPA.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały

w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargęna uchwalę nr

XVI/226/16 Rady Miejskiej  w Nysie z dnia 21  stycznia 2016 r.  w sprawie
rozpatrzenia skargina działalność Ośrodka Pomocy Społecznej

w Nysie  oraz  na  uchwalę  nr  XVII/233/16  Rady  Miejskiej    w Nysie
z dnia 1 marca 2016 roku w sprawie rozstrzygnięcia wniesionego przez

wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwalą Nr XVI/226/16 Rady

Miejskiej w Nysie z dnia 21 stycznia 2016 r. w sprawie rozpatrzenia skargi . ...

na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Nysie.
Stwierdził,   że  uchwała została podjęta  12 głosami „za"  przy 3  głosach

wstrzymujących się.
Uchwała nr XVIU/285/16 stanowi załącznik nr 43 do protokołu.

Ad 14
Sprawy różne, wolne wnioski.
Przewodniczący Rady przypomniał radnym o obowiązku złożenia oświadczeń

majątkowych w terminie do 30 kwietnia br.
Poinformował, że wpłynęła pismo   .w sprawie

ochrony  interesów mieszkańców ulicy Piastowskiej    zagrożonego skutkiem

oddziaływania planowanej inwestycji w rejonie ulic Wolności -Kolejowej -Bema

i Piastowskiej.
Pismo niniejsze jest do wglądu w Biurze Rady.
Radny Smoter prosił o nie drukowanie wzoru oświadczenia majątkowego tylko

przesłanie go na e-mail .
Radny Smoter poprosił o przekazanie twórcom e-sesji naszego wcześniejszego
wniosku o zlikwidowanie wyskakującego okna po głosowaniu, bo niczemu to nie

służy tylko trzeba uporczywie to zamykać.



Protokołowała:
J.Chałas ^~ ,

Wobec zrealizowania porządku przewodniczący o godzinie 1845 zamknął obrady

XVIII sesji Rady Miejskiej.

Radny poprosił burmistrza o odnalezienie Samorządowej Lilii i wniósł, aby

przywrócić jej należne miejsce przed gabinetem burmistrza obok Trytona.
Przewodniczący Rady P. Nakonieczny nawiązując do uchwały w sprawie bonu
wychowawczego wnioskuje, aby w grupie, która ocenia funkcjonowanie bon znaleźli
się przedstawiciele środowisk nie tylko Urzędu, ale również tzw. czynnika

społecznego, czyli ludzie, którzy korzystają z tych benefitów, albo nie mogą

korzystać ze względu na ograniczenia oraz radni.
Radny P. Szyra złożył prośbę do urzędników żeby przybliżyli rozstrzygnięcie, co się
stanie jeżeli pieniędzy w budżecie nie starczy na wnioski dotyczące bonów, jeżeli

okaże się, że wypłaty przekraczają już 3 miliony w danym roku, co wtedy będzie?

Radny A.Zelent poprosił burmistrza, aby przedstawił koncepcję MZK, jak nowy pan

prezes widzi plan rozwoju transportu w mieście.


